

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7814945

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
SHENZHEN 1BYONE BROTHERS TECHNOLOGY CO. , LTD.	02/20/2023
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	EVERSONIC PRODUCTS INC.
Street Address:	2757 CARLTON PLACE
City:	ROWLAND HEIGHTS
State/Country:	CALIFORNIA
Postal Code:	91748
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Application Number:	29718976
Application Number:	29718819
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	4256593366
Email:	MAIL@WESTBRIDGEIP.COM
Correspondent Name:	WESTBRIDGE IP LLC
Address Line 1:	11900 NE 1ST ST STE 300
Address Line 4:	BELLEVUE, WASHINGTON 98005
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	D-23BO2055US
NAME OF SUBMITTER:	CHEN LE
SIGNATURE:	/Chen Le/
DATE SIGNED:	02/24/2023
Total Attachments: 1	
source=D-23BO2055US-Assignment#page1.tif	

转让声明
ASSIGNMENT

我/我们（深圳万百万兄弟科技有限公司），位于 中国深圳市南山区桃源街道福光社区塘岭路1号崇文花园4号办公楼1901C，特将我/我们于 2019年12月31日 在 美国 提交的第 29/718,976 号和于 2019年12月30日 在 美国 提交的第 29/718,819 号申请，转让给位于 美国加利福尼亚州罗兰岗卡尔顿广场2757号 的 EVERSONIC 产品公司，且此转让自签署日期起生效。

I/We, Shenzhen 1Byone Brothers Technology Co., Ltd., located at 1901C, Office Building No.4, Chongwen Garden No.1, Tangling Road, Fuguang Community, Taoyuan Street, Nanshan District, Shenzhen City, China, hereby assign the patent application No. 29/718,976 filed by me/us in US on December 31, 2019, and the patent application No. 29/718,819 filed by me/us in US on December 30, 2019 to the assignee named EVERSONIC PRODUCTS INC. located at 2757 Carlton Place, Rowland Heights, CA, 91748, USA. The assignment has become effective as of the date of signing.

转让人/Assignor: 深圳万百万兄弟科技有限公司/Shenzhen 1Byone Brothers Technology Co., Ltd.

Signature Dan Ping Huang Date 02/20/2023

Full Name Dan Ping Huang Title GM

受让人/Assignee: EVERSONIC 产品公司/EVERSONIC PRODUCTS INC.

Signature Tang Lok Hing Date 02/20/2023

Full Name TANG LOK HING Title GM